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Eldrerådet er et aktivt og utålmodig organ som har stort fokus på alle utfordringer som møter den 

som blir eldre. Mange av oss blir eldre, og om få år blir veldig mange så gamle at det vil merkes på 

kommunens økonomi. Etter hvert vil flere trenge pleie og omsorg, mens færre betaler skatt. 

Eldrerådet har en tid hatt fokus på boliger for eldre, og vi snakker da om tidsløpet fra pensjonsalder 

fram til eventuelt behov for omsorgsbolig eller opphold på sykehjem. Sammen med Marit Fredheim 

fra Høyre fikk jeg i oppdrag å arbeide med saken. Det ble snart klart for oss at dette er et område som 

omfatter mye mer enn vi så for oss. Gjennom samtaler med utbyggere, arkitekter, kommunal 

administrasjon og andre, forsto vi at både muligheter og utfordringer er så store at vi må sette 

kunnskapshenting om dette temaet på dagsorden nå. Dette handler om kommunens framtidige 

økonomi, den enkeltes økonomi, men også om forvaltning av store kommunale eiendommer. I tillegg 

kan det handle om å styrke kommunens posisjon som en attraktiv arbeidsplass for sykepleiere, 

hjelpepleiere og andre som selger tjenester til eldre. 

Det er naturlig at denne kunnskapshentinga skjer i Livsløputvalget. I forrige periode brukte de 

forskjellige utvalg mye tid på å samle kunnskap for å bli i stand til å fatte gode vedtak. Jobben ble gjort 

på forskjellig måte fra utvalg til utvalg. Uansett hvordan jobben gjøres, så må prosessen skje i tett 

samarbeid mellom administrasjon og politisk ledelse.  

Jeg bringer saken inn for kommunestyret, fordi saken har så stor økonomisk betydning for 

kommunens framtid. Det er derfor på høy tid å komme i gang med arbeidet, med kommunestyrets 

velsignelse.  

 

Øystein Østre 

 

 


